

LIGHT METAL AGE 轻金属时代（双月刊）-美国 1943 年创刊-

第 78 卷 2 期（2020 年 2 月）目录
February 2020 Volume 78, No. 2 DIRECTORY

DIRECTORY-目录-

Primary Aluminum Industry in the Year 2019

2019 年全球氧化铝业的回顾

Rusal Starts Up One of the Most Technologically Advanced Smelters in Russia

俄罗斯铝业启动全俄技术上最先进之一的冶炼厂

The Past, Present, and Future of Oxyfuel for Aluminum Remelting

铝重熔用含氧燃料的过去 现在和未来

The Australasian Energy Crisis – A Bleak Future, or an Opportunity for Innovative at Aluminum Smelters

澳大利亚和新西兰的能源危机 – 对铝冶炼厂是一个惨淡的未来还是一个创新的机会

Update on the Aluminum Industry Responses to Climate Change

铝业对气候变化反响的新情况

Terves Expands Capabilities: New Extrusion Press for Magnesium and Other Hard Alloys

美国俄亥俄州Terves公司扩展产能： 新挤压机用于镁合金和其它高强度合金型材的生产

Bharat Forge Aluminiumtechnik Expands with State-of-the-Art Horizontal Casting Machine

德国Bharat Forge Aluminiumtechnik公司扩展产能，添加最先进的水平铸造机

How the Market Price of Aluminum Affects Safety

铝的市场价如何影响铝业的公司生产安全性

Australian Smelter Improves Efficiency and Performance

澳大利亚冶炼厂(Boyne)提高生产效率和业绩

Publication: ISSN 0024 3345

刊号: ISSN 0024 3345, 网址: www.lightmetalage.com, E-mail: Ima@lightmetalage.com

* Lw Recommended journal articles from China and abroad / 中外文献推荐